
ASSEMBLEA SOBRE MOBILITAT 

16 de febrer de 2016 – AV Can Vargas 
 

 

 

 

- Fran Sánchez Sierra, regidor de Transport Públic i Mobilitat 

 

 

 

- El senyor Sánchez fa una presentació dels treballs que s’estan duent a 

terme dins la redacció del Pla de Mobilitat Urbana i Sostenible de 

Ripollet. Igualment, presenta les principals propostes que s’hi inclouen i 

que es poden consultar a la web municipal ripollet.cat 

 

 

 

- Els veïns i veïnes fan les aportacions i suggeriments que es detallen tot 

seguit: 

o S’insisteix en el soterrament de l’autopista abans que fer un nou 

carril bici. 

o Es reclama un pont per crear el riu a l’alçada de Montcada. 

o Millores de transport per als joves i creació de la targeta rosa. 

o Ajuntar aquestes propostes amb el canvi final de zona 2 a 1 per a 

Ripollet. 

o Oposició a l’eliminació recent de la parada de bus que connecta 

amb Barcelona. 

o Més conscienciació per anar a peu. 

o Treure direcció prohibida al carrer de Milà i mantenir els dos sentits 

a la rambla de Sant Esteve. 

o Perillositat de travessar el carrer de Federico García Lorca en hores 

punta. 

o Necessitat d’evitar l’aparcament de vehicles al carrer Nou amb el 

carrer del Doctor Bergós. 

o La vorera del parc Gassó Vargas rellisca. 

o Comprovació de l’elevació dels passos elevats i intentar treure’n 

algun. 



o Obligació dels autobusos de respectar els límits de velocitat. 

o Arreglar les voreres on els arbres l’aixequen. 

o Reclamen més punts de venda de la targeta del bus. 

 

 

 

- El senyor Sánchez recull totes les aportacions explicant que seran 

estudiades pels serveis tècnics per valorar la seva inclusió i/o execució 

dins el PMUS. 

 

 

 

 


